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Τζαβέλλας: «Η Παναγία ήθελε ως εδώ»
/ Ειδήσεις και Ανακοινώσεις

Ο αμυντικός μίλησε για θέλημα της Παναγίας και δήλωσε υπερήφανος για την 
Εθνική ομάδα.

Η Εθνική ομάδα μπορεί να αποκλείστηκε άδοξα από τα προημιτελικά του 
Παγκοσμίου Κυπέλλου,

ωστόσο ο Γιώργος Τζαβέλλας δήλωσε υπερήφανος για την παρουσία της στην 
Βραζιλία.

Με μήνυμά του στο instagram, ο αμυντικός του ΠΑΟΚ έγραψε: «Η Παναγία ήθελε 
να φτάσουμε ως εδώ… Υπερήφανοι για την πατρίδα μας… για την Εθνική μας 
ομάδα, αλλά και για την αγάπη και στήριξή σας. Εις τον επανιδείν», έγραψε 
σχετικά.
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